
Protokół Nr II/06
z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie

z dnia 2 grudnia 2006 r.

Sesja trwała od godz. 12.00 do godz. 14.15.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w Sesji udział wzięli:

• Grzegorz Ambroziak - nowo wybrany Burmistrz Gminy Żychlin,
• Krzysztof Sęczkowski - Zastępca Burmistrza Gminy,
• Jan Kaczmarek - Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej

        w Żychlinie,
•Sabina Olszewska      - Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w Żychlinie,
•Emilia Rajewska      - Skarbnik Gminy Żychlin,
•Zbigniew Gałązka      - Kierownik Ref. BGK,
•Józef Czekalski      - Kierownik Ref. RGG,
•Marianna Sobierańska      - Kierownik Ref. Or.,
•Halina Wiśniewska      - Kierownik Ref. ZOK,
•Waldemar Kardasz      - Radca prawny,
•sołtysi z terenu gminy zgodnie z załączoną listą obecności,
•mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Zofia Pilarska. 

Otwierając  obrady  powitała  radnych,  nowo  wybranego  Burmistrza  –  Pana 
Grzegorza Ambroziaka, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, kierowników 
Referatów Urzędu oraz wszystkie osoby przybyłe na obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następującą propozycję:

1. Andrzej Szymański – prosi, aby skupić się na przestrzeganiu przepisów, Statut, jaki 
posiadamy należałoby przestrzegać, więc wnosi o porządku obrad. 
Wnosi,  aby pozostawić w porządku obrad tylko punkt „2. Wręczenie Burmistrzowi 
Gminy  zaświadczenia  o  wyborze  i  złożenie  ślubowania.”,  a  wszystkie  pozostałe 
punkty przenieść na następną Sesję Rady.
Zwrócił się z zapytaniem do obsługi prawnej, czy pozostałe punkty porządku obrad są 
zgodne ze Statutem Gminy Żychlin.
Oświadcza,  że  otrzymał  zawiadomienie  o  Sesji  w  środę,  jest  to  argument  do 
podważenia  tej  Sesji.  Nie  zmieniliśmy  zapisów  o  powiadamianiu  o  Sesji,  dlatego 
wnosi jak na wstępie. Jest to wniosek formalny.



 
Marianna Sobierańska – Kierownik Ref. Or. – termin dzisiejszej Sesji  wynika z 
przepisów  ordynacji  wyborczej  oraz  ustawy  o  bezpośrednim  wyborze  wójta, 
burmistrza, prezydenta. Jesteśmy zobowiązani jako Rada zwołać Sesję w ciągu 7 dni 
od  daty  ogłoszenia  zbiorczych  wyników  wyborów  burmistrza,  prezydenta.  Takie 
zbiorcze wyniki się ukazały, w związku z czym Sesja jest zwołana w terminie – w 
ciągu 7 dni od dnia ogłoszenia tych wyników. Jest zawiadomienie w tej sprawie, jeśli 
Pan radny sobie życzy zaraz je udostępni. 

Andrzej  Szymański –  uważa,  że  tak  uroczysta  Sesja  powinna  się  odbyć  w 
MGOKSiR,  gdyż  ta  sala  nie  pomieści  wiele  osób.  Sesja  dzisiejsza  jest  Sesją 
ustawową,  obejmującą  złożenie  ślubowania  przez  Burmistrza.  Pozostałe  punkty  są 
niezgodne z naszym Statutem – „z naszą małą konstytucją”.

Robert  Stasiak –  §  9  ust.  1  Statutu  mówi,  że  o  terminie  Sesji  Rady  zwyczajnej 
zawiadamia  się  ich  członków  pisemnie  w  terminie  co  najmniej  na  7  dni  przed 
planowanym terminem Sesji. W zawiadomieniu podaje się termin, miejsce i godzinę 
Sesji. Wraz z zawiadomieniem dostarcza się projekty uchwał i inne materiały.
Zawiadomieni  powinno  być  podane  do  wiadomości  publicznej.  W  razie  nie 
dotrzymania terminu, o którym była mowa, Rada może podjąć uchwałę o odłożeniu 
Sesji i wyznaczyć nowy termin. Jest tu mowa o tym, że może podjąć taką uchwałę, ale 
nie musi. 

Waldemar Kardasz – radca prawny – podziela zdanie Pana Wiceprzewodniczącego 
Rady, wiadomo, że jeśli Rada przegłosuje porządek obrad, podejmie uchwały jakie są 
zapisane w porządku obrad, będą to wybory ważne, ważne uchwały.
Jest  to  koniec  roku,  jest  grudzień,  a  Rada  ma przed  sobą  dużo  pilnych  zadań  do 
wykonania, uchwalenie podatków, budżet, taryfa na wodę i ścieki, itp.

Zofia  Pilarska  -  Przewodnicząca  Rady przystąpiła  do  przegłosowania  wniosku 
formalnego  zgłoszonego  przez  radnego  Andrzeja  Szymańskiego  dotyczący  zmiany 
porządku obrad.

Za wnioskiem radnego Andrzeja Szymańskiego,  aby pozostawić w porządku obrad 
tylko punkt „2. Wręczenie Burmistrzowi Gminy zaświadczenia o wyborze i złożenie 
ślubowania.”, a wszystkie pozostałe punkty przenieść na następną Sesję Rady
głosowało -    2 radnych,
„przeciw” -  10 radnych,
„wstrzymało się” -    1 radny.

Przewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Rada  nie  przyjęła  wniosku  i  przystąpiła  do 
przegłosowania porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   1 radny.
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Przewodnicząca  Rady stwierdziła  przyjęcie  porządku  obrad  w  następującym 
brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Wręczenie Burmistrzowi Gminy zaświadczenia o wyborze i złożenie ślubowania.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady,
b) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.

5. Odpowiedzi na zapytania. 
6. Sprawy różne.
7. Przyjęcie Protokołu Nr I/06 z dnia 27 listopada 2006 r. 
8. Zakończenie obrad.

Do p-tu  2.  Wręczenie  Burmistrzowi  Gminy zaświadczenia  o  wyborze i 
złożenie ślubowania.

Przystępując  do  dalszej  części  obrad,  Przewodnicząca  Rady  –  Pani  Zofia 
Pilarska poprosiła  Przewodniczącego  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  –  Pana  Jana 
Kaczmarka o wręczenie Panu Grzegorzowi Ambroziakowi zaświadczenia o wyborze 
dla  Burmistrza Gminy.

Jan  Kaczmarek  –  Przewodniczący  Miejskiej  Komisji  Wyborczej –  w  imieniu 
Miejskiej  Komisji  Wyborczej  złożył  gratulacje  i  życzenia  nowo  wybranemu 
Burmistrzowi Gminy oraz wręczył zaświadczenie o wyborze.

Przewodnicząca Rady - poinformowała, że zgodnie z art. 29 a ust. 1 ustawy o 
samorządzie  gminnym  objęcie  obowiązków  przez  Burmistrza  następuje  z  chwilą 
złożenia wobec Rady Gminy ślubowania.
Tekst ślubowania określa wymieniony wcześniej przepis.
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania:
„Tak mi dopomóż Bóg.”

Poprosiła zatem Pana Grzegorza Ambroziaka o złożenie ślubowania wobec Rady.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – złożył ślubowanie wobec Rady 
wypowiadając  następujące  słowa:  „Obejmując  urząd  Burmistrza  Gminy  Żychlin 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować 
będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy.
Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.”

Po złożeniu ślubowania przez Burmistrza, Przewodnicząca Rady – Pani Zofia 
Pilarska złożyła  Burmistrzowi  gratulacje  objęcia  stanowiska,  wręczając  kwiaty 
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złożyła  życzenia  sukcesów  w  pracy  na  rzecz  społeczności  lokalnej  i  osiągnięcia 
zamierzonych celów.

Następnie  gratulacje,  życzenia  i  kwiaty  Burmistrzowi  przekazali  przedstawiciele 
komitetu wyborczego Burmistrza oraz pracownicy Urzędu Gminy.   

Przewodnicząca Rady podziękowała  Burmistrzowi poprzedniej Kadencji – Panu 
Zdzisławowi  Wenclowi życząc  pomyślności  w  życiu  osobistym.  Ze  względu  na 
nieobecność poprzedniego Burmistrza poinformowała, iż podziękuje mu osobiście w 
innym czasie. 
Podziękowania złożyła również Panu Bogdanowi Głuszczowi – Przewodniczącemu 
Rady Miejskiej poprzedniej kadencji, licząc że jego doświadczenie w pracy na rzecz 
społeczności  lokalnej  będzie  pomocne  dla  niej  jako  Przewodniczącej  Rady  i  dla 
wszystkich Radnych, a następnie wręczyła kwiaty.

Waldemar Bartochowski  –  w imieniu  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  i  całego 
Zarządu  Powiatu  oraz  swoim  złożył  gratulacje  Burmistrzowi  objęcia  funkcji.  W 
imieniu władz  powiatowych zapewnił   o wszelkim wsparciu władz powiatowych i 
pomocy w Pana działaniu na rzecz dobra wspólnego.

Grzegorz Ambroziak- Burmistrz – „z woli mieszkańców Gminy Żychlin złożyłem 
dzisiaj ślubowanie i dzięki udzielonemu mi przez Państwo wotum zaufania zostałem 
Burmistrzem Gminy Żychlin. Jest to dla mnie ogromny zaszczyt i z dumą przyjmuję 
zaszczyt za losy gminy.

Zapewniam, że swoje obowiązki będę wypełniam z pełnym zaangażowaniem 
dla dobra lokalnej społeczności. Moje działania stworzą podstawę w profesjonalnym 
zarządzaniu przyjaznej i bezpiecznej gminy. To trudna droga w podejmowaniu decyzji, 
w której wiem, że wiele osób będzie mnie wspierać – Radni i pracownicy Urzędu.

Jako  Państwa  przedstawiciel  przyczynię  się  do  wprowadzenia  potrzebnych 
społeczności lokalnych rozwiązań. Istotnym elementem realizowanego przeze mnie, 
przy  wsparciu  Rady  Miejskiej  programu  dla  gminy  Żychlin,  będą  działaniem 
zmierzającym do przyciągania inwestorów. 
Konieczne jest efektywne gospodarowanie środkami budżetowymi oraz pozyskiwanie 
środków  zewnętrznym.  Moim  celem  jest  pozyskanie  potencjału  będącego  w 
mieszkańcach,  wspieranie  inicjatyw  społecznych  i  gospodarczych,  działań 
zmierzających  do  poprawy  jakości  życia  mieszkańców   i  podnoszenia  jakości 
prowadzenia biznesu na terenie gminy.

Niezbędne jest również nawiązywanie partnerskich stosunków z organizacjami 
wspomagającymi pracę samorządów. Chcę być Burmistrzem aktywnym otwartym na 
współpracę  z  lokalnymi  środowiskami.  Zamierzam  usprawnić  funkcjonowanie 
administracji,  która  musi  być  oszczędna,  ale  przede  wszystkich  skuteczna.  Chcę 
podnosić prestiż Żychlina wśród mieszkańców i w całym kraju.

Aspiruję  do miana Gminy nowoczesnej  i  wiarygodnej.  Wspólnie  zbudujemy 
nową rzeczywistość.”
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Do p-tu. 3. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem 
Rady - w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

Małgorzata  Sobczak  – złożyła  gratulacje  wybranym  wszystkim  Radnym  i 
Burmistrzowi  i  złożyła  życzenia  owocnej,  dobrej  pracy,  dobrej  współpracy  z 
Burmistrzem, żeby nasza gmina rozwijała się,  a ludziom żyło się coraz lepiej.  Ma 
nadzieję, że ta Rada i ten Burmistrz poprawi sytuację naszego miasta. 
Złożyła gratulacje Pani Przewodniczącej Rady i Wiceprzewodniczącego. 
Składa  serdeczne  gratulacje  wyboru  młodego  Burmistrza,  podziękowała 
społeczeństwu za wybór młodego człowieka, który wspólnie z Radą poprowadzi nas 
do lepszego jutra.
Jeśli Państwo kiedykolwiek będziecie życzyli sobie skorzystania z mojego długiego 
doświadczenia to zawsze służę pomocą. 

Andrzej Szymański – zapytał, jaką formację polityczną Burmistrz reprezentuje?

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz – nie jest członkiem żadnej partii politycznej, jest 
sympatykiem prawicy i przez wiele lat współpracował z Prawem i Sprawiedliwością. 
Ma możliwość współpracy ze Starostwem, są tam osoby, które będą mnie wspierały, 
również sympatycy Prawa i Sprawiedliwości.

Kazimierz  Kuciapski  –  sołtys  sołectwa  Sokołówek –  transport  buraków  do 
Cukrowni Dobrzelin – Cukrownia wysyła po burak bardzo ciężkie samochody, które 
niszczą drogi. Zgłaszał to już wcześniej. Droga w Sokołówku nie jest przygotowana na 
takie obciążenia, grubość dywanika to 2-3 cm. Jeżeli takie samochody przejadą przez 
tę drogę to zostanie ona kompletnie zniszczona. 

Zofia Pilarska – Przewodnicząca Rady  – udzieliła  odpowiedzi  –  będą  powołane 
Komisje, które będą się zajmowały sprawami, będzie komisja, która w swoim zakresie 
będzie się zajmowała drogami gminnymi. Wtedy zastanowi się, którędy ten transport 
ma przebiegać.

Do p-tu 4.   Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady,

Zofia Pilarska – Przewodnicząca Rady poinformowała,  że zgodnie z § 27 ust.  1 
Statutu Gminy Żychlin, Rada powołuje następujące komisje stałe:
1. Komisja Rewizyjna,
2. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu,
3. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych,
4. Komisja Rolna, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku Publicznego.
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Następnie  poprosiła  o zgłaszanie  kandydatur na Przewodniczących stałych Komisji 
Rady.
Na  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  zgłosiła  kandydaturę  Pana  Krzysztofa 
Stefaniaka.  Pan Krzysztof  Stefaniak posiada już  doświadczenie  w pracy  Rady,  był 
radnym w poprzedniej kadencji, dobrze zna sprawy gminy, a w szczególności sprawy 
związane z budżetem.

Na  funkcje  Przewodniczących  poszczególnych  Komisji  zgłoszono  następujące 
kandydatury:

I. Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej:
1. Zofia Pilarska zgłosiła kandydaturę Pana Krzysztofa Stefaniaka,
2. Andrzej Szymański zgłosił kandydaturę Pana Bogdana Głuszcza – z uwagi na 

jego doświadczenie, bardzo ustabilizowane życie, uważa, że jest on najlepszą 
kandydaturą;

 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.

Andrzej Szymański – widać po raz drugi, niewypał nowej Rady, jeśli ktoś nie widzi 
tego układu, to niech się obudzi. W tym mieście trzeba zrobić porządek.
Nie  ma  nic  przeciwko  kandydaturze  p.  Stefaniaka,  ale  on  był  Przewodniczącym 
Komisji Rozwoju i Budżetu w poprzedniej Kadencji. Jako Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej ma siebie kontrolować?

Elżbieta  Tarnowska –  Pan  Głuszcz  też  już  był  w  poprzedniej  Radzie,  tak  więc 
sytuacja jest podobna, mamy zatem dwie kandydatury.

Andrzej  Szymański –  proponuje  zatem  kolejną  kandydaturę  –  Pana  Krzysztofa 
Graskę na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Krzysztof Graska nie wyraził zgody na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej, gdyż wpisał się już do innej Komisji, a jego obowiązki służbowe 
w pracy nie pozwolą mu na pracę w dwóch Komisjach.

II. Na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu:
1. Andrzej Szymański zgłosił kandydaturę Pana Romana Ostasza,
2. Robert Stasiak zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Graskę – Pan Krzysztof 

Graska jest przygotowany merytorycznie, posiada umiejętności w pracy takiej 
Komisji;

Radny Krzysztof Graska wyraził zgodę na kandydowanie, natomiast radny Roman 
Ostasz nie wyraził zgody na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji.

III. Na  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia  i  Spraw 
Socjalnych:

1. Teresa Kubicka zgłosiła kandydaturę Pani Elżbiety Tarnowskiej;
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Zgłoszona radna wyraziła zgodę na kandydowanie.

IV. Na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku 
Publicznego:

1. Mieczysław Studziński zgłosił kandydaturę Pani Teresy Kubickiej,
2. Jadwiga  Melcher  zgłosiła  kandydaturę  Pana  Jacka  Laski  –  jest  to  młody 

wykształcony  człowiek,  pracuje  w  Miejsko-Gminnym  Ośrodku  Pomocy 
Społecznej, ma bardzo duży zakres czynności związany z terenami wiejskimi, 
ponieważ jako pracownik socjalny MGOPS bezpośrednio opiekuje się terenami 
wiejskimi,  Pan  Jacek  wychowywał  się  na  w  środowisku  wiejskim,  jest 
pochodzenia rolniczego;

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad zgłoszonymi kandydaturami:

I. Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej:

Za kandydaturą Pana Krzysztofa Stefaniaka  głosowało - 8 radnych, 
Za kandydaturą Pana Bogdana Głuszcza głosowało - 3 radnych,
„wstrzymało się” - 3 radnych.

Przewodnicząca  Rady stwierdziła,  że  na  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej 
Rada wybrała radnego – Pana Krzysztofa Stefaniaka. 

II. Na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu:

Za kandydaturą Pana Krzysztofa Graski głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca  Rady stwierdziła,  że  na  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu Rada wybrała radnego – Pana Krzysztofa Graskę. 

III. Na  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia  i  Spraw 
Socjalnych:

Za kandydaturą Pani Elżbiety Tarnowskiej głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na Przewodniczącą Komisji  Oświaty, Kultury, 
Sportu,  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych Rada  wybrała  radną  –  Panią  Elżbietę 
Tarnowską. 
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IV. Na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku 
Publicznego:

Za kandydaturą Pani Teresy Kubickiej głosowało - 5 radnych, 
Za kandydaturą Pana Jacka Laski głosowało - 7 radnych,
„wstrzymało się” - 1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Handlu i 
Usług  oraz  Prawa  i  Porządku  Publicznego  Rada  wybrała  radnego  –  Pana  Jacka 
Laskę. 

Następnie  odczytała  projekt  uchwały  w sprawie  wyboru Przewodniczących stałych 
Komisji Rady i przystąpiła do jego podjęcia.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr II/3/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca  Rady poinformowała,  że  zgodnie  z  uchwałą  Rady  poprzedniej 
Kadencji nieobecność na Komisji lub Sesji skutkuje potrąceniem z diety kwoty 50 zł.

Krzysztof Stefaniak – podziękował za wybranie go na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej i prosi przystąpienie do rzetelnej, uczciwej pracy, gdyż przed Radą stoi 
teraz ogrom zadań do wykonania. 

Przewodnicząca  Rady -  ogłosiła  przerwę  w  celu  ustalenia  składów  osobowych 
Komisji.

Po przerwie. 

b) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady,

Zofia Pilarska – Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o 
przedstawienie propozycji do składów osobowych poszczególnych Komisji.

Krzysztof Stefaniak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił propozycje 
składu osobowego Komisji:
Przewodniczący Komisji – Krzysztof Stefaniak,
Członkowie:
- Bogdan Głuszcz,
- Marek Jędrzejczak,
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- Jadwiga Melcher,
- Andrzej Szamański.

Krzysztof  Graska  –  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju przedstawił  propozycje 
składu osobowego Komisji:
Przewodniczący Komisji – Krzysztof Graska,
Członkowie:
- Józef Kowalski,
- Teresa Kubika,
- Roman Ostasz,
- Robert Stasiak.

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła propozycje 
składu osobowego Komisji:
Przewodnicząca Komisji – Elżbieta Tarnowska,
Członkowie:
- Marek Jędrzejczak,
- Józef Kowalski,
- Jacek Laska,
- Jadwiga Melcher,
- Robert Stasiak,
- Andrzej Szamański.

Jacek  Laska  –  Przewodniczący  Komisji  Rolnej przedstawił  propozycje  składu 
osobowego Komisji:
Przewodniczący Komisji – Jacek Laska,
Członkowie:
- Teresa Kubicka,
- Roman Ostasz,
- Mieczysław Studziński,
- Robert Witeczek.

Wszyscy radni wyrazili zgodę na pracę w poszczególnych Komisjach.

Roman Ostasz – uważa, że Komisja Rolna, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku 
Publicznego ma bardzo dużo zadań, uważa, że tę Komisję powinni się podzielić na 
dwie i podzielić dla nich zadania.

Waldemar Kardasz  –  radca  prawny  –  na  dzień  dzisiejszy  mamy  taki  zapis  w 
Statucie  Gminy,  więc  nie  możemy tu podzielić3  tej  Komisji  na  dwie.  Ale  zawsze 
można  zapis  w  Statucie  zmienić  i  gdy  już  będzie  obowiązywała  zmiana  Statutu, 
wówczas ustalić od nowa skład osobowy tej Komisji.
   
Przewodnicząca  Rady odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  składów 
osobowych stałych Komisji Rady i przystąpiła do jego podjęcia.
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Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr II/4/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Odpowiedzi na zapytania.

Odpowiedzi zostały udzielone zaraz po zapytaniach w punkcie 3. Zapytania i wolne 
wnioski.

Do p-tu 6. Sprawy różne.

Grzegorz  Ambroziak –  Burmistrz  Gminy  Żychlin –  odczytał  wniosek  i 
uzasadnienie do niego oraz na ręce Przewodniczącej Rady złożył wniosek o zwołanie 
Sesji w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym wraz z porządkiem obrad i 
projektami uchwał.

Przewodnicząca Rady  – ze względu na to,  że został  złożony wniosek o zwołanie 
Sesji w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym wraz z porządkiem obrad i 
projektami  uchwał,  Przewodniczący  Rady  zobowiązany  jest  zwołać  sesję  na  dzień 
przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku. 
Zaproponowała zatem, aby kolejna Sesja odbyła się w przyszły czwartek tj. 7 grudnia 
2006 r. o godz. 13.00 z następującym porządkiem obrad:
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego na realizację  zadań  inwestycyjnych 
zaplanowanych w budżecie Gminy Żychlin na 2006 r.,

b) przedłużenia  czasu  obowiązywania  dotychczasowych  taryf  za  zbiorowe 
zaopatrzenie  w  wodę  i  za  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  przez  Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Żychlinie,

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości,
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2007 r.,
e) ustalenia  wysokości  stawek  podatku  od  posiadania  psów  oraz  terminu 

płatności tego podatku,
f) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze 

Gminy Żychlin,
g) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych,
h) ustalenia opłaty targowej.

4. Odpowiedzi na zapytania. 
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5. Sprawy różne.
6. Przyjęcie Protokołu Nr II/06 z dnia 2 grudnia 2006 r. 
7. Zakończenie obrad.     
Jako Przewodnicząca Rady zaproponowała również dodatkowy podpunkt w punkcie 
porządku obrad „3. Podjęcie uchwał w sprawach:” tj.
„i)  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Pana  Grzegorza  Ambroziaka  Burmistrza  Gminy 
Żychlin.”  
Biorąc  pod  uwagę  terminowość,  wagę  podnoszonych  spraw  dla  budżetu  gminy  i 
mieszkańców  zaproponowała  wspólne  posiedzenie  wszystkich  Komisji  w  dniu 
6 grudnia 2006 r. o godz. 13.00.
Wówczas  po  zapoznaniu  się  z  problematyką  zgodnie  z  porządkiem  obrad, 
wysłuchaniu wyjaśnień ze strony Kierowników Referatów, Komisje wypracowałyby 
opinie na odrębnych spotkaniach.

Następnie ogłosiła przerwę.

Po przerwie.

Robert Stasiak – poinformował, że utworzył się Klub Radnych Niezależnych, złożył 
na ręce Przewodniczącej Rady regulamin działania tegoż Klubu.

Marek Jędrzejczak odczytał regulamin Klubu Radnych Niezależnych.

Bogdan Głuszcz – poprosił o przygotowanie na następną Sesję rozliczenia inwestycji 
kanalizacji.

Grzegorz  Ambroziak –  poinformował  radnych,  że  stosowne  dokumenty  zostaną 
przygotowane na następną Sesję Rady dotyczące inwestycji kanalizacji. 

Przewodnicząca  Rady poinformowała,  iż  do  10 grudnia  wszystkie  Komisje  Rady 
muszą odbyć posiedzenia w sprawie projektu budżetu i przedłożyć wnioski do Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.
Następnie odczytała pisma, jakie ostatnio wpłynęły do Rady, tj.:
1. Pismo Pana Adama Zarzyckiego w sprawie oferty zakupu działek.

Zaproponowała,  aby sprawę Pana Zarzyckiego przekazać  Panu Burmistrzowi w 
celu  jej  załatwienia,  a  Kierownika  Ref.  RGG poprosiła  o  przybliżenie  Radnym 
problematyki powyższej sprawy.

Józef  Czekalski  –  Kierownik  Ref.  RGG –  istnieje  uchwała  Rady mówiąca  o 
sprzedaży tej  nieruchomości.  Część nieruchomości  została sprzedana, natomiast, 
część  2,85 ha  z  budynkami,  gdzie  są  lokatorzy  miała  być sprzedana w drugim 
etapie.  Prawo  pierwokupu  przysługiwało  najemcom,  zapoznano  najemcom  z 
wyceną nieruchomości,  z  bonifikatą  80%. Żaden z najemców nie  przystąpił  do 
kupna. Gmina ogłaszała przetargi, nie udało się tego zbyć.
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2. Pismo  Polskiego  Czerwonego  Krzyża  w  sprawie  przekazania  środków 
finansowych na zakup paczek choinkowych dla dzieci z najbiedniejszych rodzin.

Poinformowała,  że  tradycyjnie  Rada  pod  koniec  roku  przekazywała  na  rzecz 
Polskiego  Czerwonego  Krzyża  określoną  kwotę  ze  środków  w  budżecie 
przewidzianych na działalność Rady na paczki choinkowe dla dzieci.
Zaproponowała,  aby wyasygnować kwotę w wysokości 500 zł na zakup paczek 
choinkowych na choinkę organizowaną przez PCK dla najbiedniejszych dzieci.

Poprosiła o przegłosowanie powyższego wniosku.
Za  przeznaczeniem  kwoty  w wysokości  500  zł  na  zakup  paczek  choinkowych  na 
choinkę organizowaną przez PCK dla najbiedniejszych dzieci głosowało - 14 radnych,
„przeciw”          -   0 radnych,
„wstrzymało się”          -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada wniosek przyjęła i poprosiła Skarbnika 
Gminy o realizację wniosku.
 

Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr I/06 z dnia 27 listopada 2006 r.   

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr I/06 z dnia 27 listopada 
2006 r.

Za przyjęciem protokołu Nr I/06 z dnia 27 listopada 2006 r. 
głosowało -  12 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 8. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za 
udział w Sesji Rady. 

Zamknęła II Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.
Przewodnicząca Rady

    /-/ Zofia Pilarska

Protokolant:

M. Charążka
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